
Balzaretti: To problem mentalny, nie fizyczny
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Już dziś wieczorem Giallorossi zmierzą się z Fiorentiną w pierwszym meczu

1/8 finału Ligi Europy. Zespół Rudiego Garcii nie znajduje się w najlepszej

formie przed pojedynkiem. Właśnie o problemy drużyny pytało Federico

Balzarettiego Sky Sport. 

Co się stało w Romie? Problemy na poziomie mentalnym, pewności siebie,

po 1-7 z Bayernem czy kondycji fizycznej?

- Według mnie to kwestia mentalna, gdyż nogi funkcjonują w czasie meczu. W

ostatnim miesiącu graliśmy lepiej w drugich niż w pierwszych połowach. Gdy jest 

mniej pewności siebie, wyniki są gorsze.

 

Porażka z Fiorentiną w Coppa Italia może być korzyścią czy problemem?

- To mała korzyść, gdyż jest pragnienie rewanżu. Można wyciągnąć naukę z tamtego

meczu.
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